

Title (en)

Shoe, in particular a mountaineering shoe or the like.

Title (de)

Schuh, insbesondere Bergstiefel oder dgl.

Title (fr)

Chaussure, en particulier chaussure de montagne ou similaire.

Publication

EP 0149700 A1 19850731 (DE)

Application

EP 84102975 A 19840317

Priority

DE 3341195 A 19831114

Abstract (en)

Shoe (10), in particular a mountaineering shoe or the like, the sole (18) and/or heel (20) of which is provided on the walking surface with a profile (22), inserts (28) being fastened in the intermediate spaces (26) between the raised profile parts (24) to increase the walking stability and skid resistance, which inserts are thinner in cross-section than the raised profile parts (24) and consist of an elastic material which is softer than the profile parts (24). <IMAGE>

Abstract (de)

Schuh (10) insbesondere Bergstiefel oder dgl., dessen Sohle (18) und/oder Absatz (20) an der Lauffläche mit Profil (22) versehen ist, wobei zur Erhöhung der Tritt- und Rutschfestigkeit in den Zwischenräumen (26) zwischen den erhabenen Profilteilen (24) Einlagen (28) befestigt sind, die im Querschnitt dünner als die erhabenen Profilteile (24) sind und aus einem elastischen Material bestehen, das weicher als die Profilteile (24) ist.

IPC 1-7

A43B 5/00

IPC 8 full level

A43B 13/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 13/223 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1187325 A 19590909
- [Y] FR 1099291 A 19550901

Designated contracting state (EPC)

AT DE IT

DOCDB simple family (publication)

DE 3341195 A1 19840920; EP 0149700 A1 19850731

DOCDB simple family (application)

DE 3341195 A 19831114; EP 84102975 A 19840317